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INCHEIAT AZI  19.09.2016 

 

 

  Sunt prezenţi 10 consilieri locali Primarul, Viceprimarul şi Secretarul comunei Cetariu  

  Se alege preşedintele de şedinţă d-l consilier  NAGY ISTVAN ROBERT , care   citeste ordinea de zi 

după  cum urmează 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea modificării HCL nr.59/2015 privind comisia de avizare a 

cererilor. 

2. Proiect de hotărăre privind aprobarea achizitionării unui aparat de clorizare la sistemul de apă din 

Cetariu . 

3. Proiect de hotărăre privind aprobarea devizului general actualizat aferent proiectului ”Alimentare 

cu apă a localităților Tăutelec Șișterea și Șușturogiu” precum si partea de cofinantare 

4. Proiect de hotărăre privind aprobarea schimbării reprezentantului proiectului “Modernizare străzi 

în Comuna Cetariu “. 

5. Diverse 

  Care este aprobat in unanimitate. 

 

HOTĂRĂRI 

 

Doamnelor şi domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, vă rog să-mi permiteţi să vă anunţ că pentru astăzi   

19.09. 2019 a fost convocată şedinţa ordinară a Consiliului Local al comunei Cetariu. Vă informez că din 

totalul de 11 de consilieri locali aleşi în funcţie, sunt prezenţi astăzi 10 , lipsește motivat d-l consilier NAGY 

SANDOR . În condiţiile acestea şedinţa noastră este legal constituită se pot adopta hotărâri cu majoritate 

calificată de  6 voturi. Dau cuvântul preşedintelui de şedinţă d-lui NAGY ISTVAN ROBERT , poftiţi vă rog. 

 Se citeşte Procesul verbal al şedinţei anterioare din data de  2.08.2016 . Cine este pentru?  unanimitate 

Împotrivă? Abţineri? 

D-l  Homonai Alexandru – consilier local          

 Eu am mai propus ceva dar in mare e bine. 

d-na  Sabău Mercedes - secretar al comunei         

 Daca considerati ca procesul verbal este incomplet solicit consiliului local sa cumpărăm un reportofon 

, pentru că eu scriu procesele verbale în baza notițelor și din memorie. 

d-na Dull Melinda --consilier local          

 Dumneavoastră ne considerati tâmpiți? Data trecută noi am plecat că am crezut că ședința a luat 

sfârșit. După accea mai adoptați o hotărâre. 

d-na  Sabău Mercedes - secretar al comunei         

 A fost schimbat doar reprezentantul unui proiect cu noul domn primar.Vă rog să semnați invitația la 

ședință. 

d-na Dull Melinda --consilier local          

 Eu nu mai semnez nimic. 



Pct. 1. Proiect de hotărăre privind  aprobarea modificarii HCL nr.59/2015 privind comisia de avizare a 

cererilor. Discuţii dacă sunt? Dacă nu supun la vot materialul. Cine este pentru?  Unanimitate  Împotrivă?  

Abţineri?  

Pct. 2. Proiect de hotărăre privind aprobarea achizitionarii unui aparat de clorizare la sistemul de apă din 

Cetariu . Cine este pentru?  unanimitate Împotrivă? Abţineri?  

  

D-l  Homonai Alexandru – consilier local         

 Cine lucrează acum la sistemul de apă? Ar trebui pus oameni competenți. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei         

 D-l Potor Rolland si d-l Ivanyi Gyula. Fiecare este maistru. Sistemul de clorizare s-a defectat nu 

poate fi reparat trebuie sa cumpărăm altul. 

 

d-l Simko Lajos –consilier local 

Constructorul răspunde pentru lucrare. 

  

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Care va raspunde ? Sunt mulți subantreprenori.Pe strada Malom sunt probleme mari.Au făcut lucrări de 

mântuială.Cum va functiona un sistem unde țevile sunt puse cot după cot , unde s-ar putea si teava 

dreaptă. Și eu lucrez în domeniu. Credeți că eu nu vreau să funcționeze? Comuna Cetariu niciodată nu 

va mai primi bani pentru o investitie așa de mare. Ar trebui să fie făcut ca lumea. Constructorii pleacă 

dar noi vom rămâne aici cu ceva nefuncțional.  

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Sistemul nu este predat si nu este recepționat. Canalizarea și sistemul de alimentare cu apa sunt 2 lucrări 

separate. 

 

d-na Dull Melinda-consilier local 

Drumul va fi refăcut? Diriginții de șantier mai sunt in concediu? 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Dacă este in proiect atunci va fi refăcut. Dejaba dau telefoane , diriginții de șantier nu răspund. 

 

Pct. 3. Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general actualizat aferent proiectului ”Alimentare cu 

apă a localităților Tăutelec Șișterea si Șușturogiu” precum si partea de cofinanțare . Cine este pentru?  

unanimitate Împotrivă? Abţineri?  

 

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Fostul domn primar ne-a spus că trebuie să ne asociem cu alte 2 comune pentru a obține un avantaj la 

punctarea proiectului cu drumuri. Putem cumva utiliza ceva din fostul proiect?  

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Fostul proiect a primit 42 de puncte care a fost insuficient . Depunem în cadrul unei alte submăsuri. 

 

Pct. 5. Proiect de hotărâre privind  aprobarea schimbării reprezentantului proiectului “Modernizare 

străzi in Comuna Cetariu “.  Discuţii dacă sunt? Dacă nu supun la vot materialul. Cine este pentru?  

unanimitate Împotrivă? Abţineri?  

 

D-na Dull Melinda- consilier  local  

In legatura cu zilierii angajati ar fi trebuit sa adoptăm o hotărâre . 

 

 

 



d-na  Sabău Mercedes - secretar al comunei  

Cand am cumparat registrul nimeni nu a cerut hotărârea consiliului local. 

 

D-na Dull Melinda- consilier  local 

Acei bani sunt ai dumneavoastră? Cheltiuți cum doriti? 

 

d-na  Sabău Mercedes - secretar al comunei 

Am cheltuit eu? Pentru mine? 

 

d-l Nagy Istvan Robert – consilier local 

Ar trebui să avem o hotărâre cu data aceea. 

 

d-na  Sabau Mercedes - secretar al comunei 

 Eu nu pot sa scriu hotărâre retro. Putem adopta în ședința de azi. Discuţii dacă sunt? Dacă nu supun la 

vot materialul. Cine este pentru?  unanimitate Împotrivă? Abţineri?  

 

DIVERSE 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

d-l Fekete șoferul de la autobuzul școlar nu dorește să rămână . 

 

D-na Dull Melinda- consilier  local 

Nimeni nu ar rămâne pentru 500 de lei. Sunt mulți copii mici care nu pot umbla la gradinita și parinții nu 

pot sa meargă să lucreze. D-na director de la scoala Benedek Elek din Cetariu ar trebui să meargă la 

Inspectoratul școlar să obțină un post intreg de șofer pentru autobuzul școlar. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Avem datorie de câte o remorcă de lemne la d-l Fekete , șofer de autobuz scolar , d-l Szabo Gyula si d-l 

Szabo Bela. 

 

D-na Dull Melinda- consilier  local 

Căminul cultural arată jalnic. Ar trebui numit o persoană care să gestioneze . Sunt rozătoare.  

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Căminul cultural va fi vopsit. Ce facem cu cantonul silvic? 

 

d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Nu avem posibilitate să contractam un imprumut ca și anul trecut? 

 

d-l Homonai Alexandru – consilier local 

Daca dorim sa ajutăm primaria Cetariu trebuie să contractăm un credit. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Din ce rambursam împrumutul? 

 

d-l Homonai Alexandru – consilier local 

Chiar dacă  Asociatia Vânătorilor cumpără Cantonul silvic , ce garanții avem că nu vor vinde peste 10 

ani? 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

D-l Bodonea Felix dorește să închirieze 15 ha teren în Tăutelec. După ce identificăm terenul sunteți de 

acord sa închiriem ?  

 

 

 



d-l Biro Ferenc Sandor – consilier local 

Cum stăm cu terenurile? Topograful a identificat deje terenurile ? Consider că in locul referenților 

culturali ar trebui să angajam un topograf. Sunt mulți tineri care ies din facultate și pate ar veni. 

 

d-na  Sabau Mercedes - secretar al comunei 

Am mai incercat prin anii 2003 să angajam pe cineva dar nimeni nu face naveta cu salariile actuale. 

Oricare topograf face o masurare și câștigă cât un salariu lunar și nu are șef , răspundere, ședințe , 

situații , dări de seama etc. Am incercat și cunostințe dar nu au revenit. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

D-l Moșincat cere din nou prelungirea contractului său si mai cere înca 75 ha . 

 

d-na  Sabau Mercedes - secretar al comunei 

D-l Moșincat cere in fiecare luna aceeași chestie. Cum îi va expira contractul la inceputul anului 2017 

trebuie sa facem licitație conform legislatiei în vigoare , iar valoarea contractului va fi stabilit prin tona 

de masa verde conform Hotararii Consiliului Județean, care pe anul curent e 650 lei/tona de masa verde.  

D-l Primar ați mai dorit să stabilim ceva taxă. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Trebuie sa stabilim taxa de chirie  pentru excavator si pentru tocatorul de vegetație. 

 

d-l Homonai Alexandru – consilier local 

Ce situatie avem ca excavatorul? 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Excavatorul este al d-lui Potor . Noi am inchiriat de la el cu 2700 lei/lună. Dacă eu închiriez de la 

altcineva îmi dă cu 2700 lei/3 zile. Cred că e mai rentabil așa. Avem si solicitari de subânchiriere. 

Am gândit la 100 lei/ora și pentru tocătorul de vegetație la 300 lei/ha. 

 

d-l Nagy Istvan Robert – consilier local 

Ar trebui sa cerem ceva si pentru deplasare , 50 lei eventual. Discuţii dacă sunt? Dacă nu supun la vot 

materialul. Cine este pentru?  unanimitate Împotrivă? Abţineri?  

 

d-na Gombos Brigitta- consilier local  

În stația de autobuz din fața școlii Cetariu stă apa când plouă. Ar trebui să faceți ceva. 

 

d-l Bonisz Alexandru-primar al comunei 

Proprietarul firmei cu zmeură solicită să-l racordăm la sistemul de apă din Tăutelec. Nu vrea apă pentru 

stropit , numai pentru muncitori să poate să bea . Asigură el o țeava de dimensiuni mici si tot necesarul.  

Va mai trebui să curățăm terenul care e plin de spini si va trebui să punem eventual salcâm sau alți 

puieti. 

d-l Nagy Istvan Robert- preşedinte de şedinţă        

  Sunt  alte intervenţii? Dacă nu, declar închise lucrările şedinţei de astăzi. Vă mulţumesc pentru 

prezenţă. 

  PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ 

  Nagy Istvan Robert                 Secretar 

      Jr. Sabău Mercedes  


